

8

mas

Paske, pawòl Bondye a vivan, li aktif. E li pi file pase tout epe de bò. Li koupe jis rive separe nanm ak lespri... e li sonde santiman, lide ki nan kè moun. Ebre 4. 12

M pral touye l

“M pral touye l” Nonm ki chita dèyè volan vye kamyon l lan, t ap repete, li t ap chèche pi gwo lènmi li an, pou li “fini avè l”. Se sèl sa li t ap panse, li pa t ka menm dòmi tèlman li te swaf konsa pou li vanje.

Lannwit sa a, li te fè ladesant nan yon otèl pou li te pase nwit la. Nan chanm li an, li jwenn yon liv, li pa t konnen e li pase yon bon pati nan lannwit lan, pou l li liv la. Nan demen maten, li kite otèl la. Lè moun ki te responsab fè menaj nan chanm nan antre, li te sezi tonbe sou yon revòlvè ki pa t sèvi, yon Bib tou louvri, epi, a kote, yon fèy papye ak pawòl sa yo : “Liv sa sove de lavi : lavi pa m ak lavi pi gwo lènmi m nan”.

Poukisa chanjman atitud bridsoukou sa a ? Mesaj Bib la, tankou yo pwojektè pisan k ap klere konsyans li, te montre nonm sa eta li devan Bondye, jan sa lèd, zak li t apral fè a. Lè li pran konsyans de sa Bondye ye, limyè ak lanmou, sa te touche kè li ki te plen ak rayisman, jis-kaske li te chanje objektif ak direksyon.

Men se pa sèlman malfèktè yo ki koupab devan Bondye. “Pa gen moun ki jis, pa menm yon sèl” (Women 3. 10). Mesaj sa, Bondye voye l bay tout moun. Li di konsa kè lòm chaje fènwa, men Bondye li menm se limyè ak lanmou. “Jezi Kris se vrè limyè a... Li te vini nan le-monn, Li klere tout moun” (Jan 1. 9). Nou dwe kwè ankò, se pou nou gen je senp lafwa a, pou n ka ranpli epi eksperimante menm chanjman radikal sa nan lavi nou.

8

mars

La parole de Dieu est vivante et opérante, plus pénétrante qu'aucune épée à deux tranchants : elle atteint jusqu'à la division de l'âme et de l'esprit... et elle discerne les pensées et les intentions du cœur.

Hébreux. 4. 12

Je vais le tuer !

“Je vais le tuer !” répétait cet homme qui, au volant de son vieux camion, recherchait son pire ennemi pour “en découdre”. Il ne pensait qu'à cela, il ne pouvait même pas trouver le sommeil à cause de sa soif de vengeance.

Ce soir-là, il s'arrête dans un hôtel pour y passer la nuit. Dans sa chambre, il trouve un livre qu'il ne connaît pas et passe une grande partie de la nuit à le lire. Le lendemain matin, il quitte l'hôtel. Lorsque la personne chargée du ménage entre dans la chambre, elle découvre avec stupeur un pistolet qui n'a pas servi, une Bible ouverte et, à côté, une feuille de papier avec ces mots : “Ce livre a sauvé deux vies : la mienne et celle de mon pire ennemi”.

Pourquoi ce changement radical d'attitude ? Le message de la Bible, tel un projecteur puissant éclairant sa conscience, a montré à cet homme son état devant Dieu, l'horreur de l'acte qu'il voulait accomplir. La prise de conscience de ce que Dieu est, lumière et amour, a touché son cœur alors plein de haine, au point de le faire changer de but et de direction.

Mais ce ne sont pas seulement les malfaiteurs qui sont coupables devant Dieu. “Il n'y a pas de juste, non pas même un seul” (Romains 3. 10). Ce message, Dieu l'adresse à tous. Il déclare que le cœur de l'homme est plein de ténèbres, mais que Dieu est lumière et amour. Jésus Christ est “la vraie lumière... qui, venant dans le monde, illumine tout homme” (Jean 1. 9). Encore faut-il croire, avoir l'œil simple de la foi, pour en être rempli et expérimenter le même changement radical dans notre vie.